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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 4. 5. 2015, od 17.00 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.00 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Chyběli: Mgr. Michal Mynář a 
Radim Pospíšil. 

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Ing. Ivana Dorta a Renatu Beňačkovou sčitatelem 
Václava Pospíšila a zapisovatelem Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání. Navržený program: 
1. Rozpočtové opatření č. 3/2015 
2. Memorandum o spolupráci v řešení odpadového hospodářství 
3. Grantový program obce Hostišová 2015 
4. Mateřská škola v obci Hostišová 
5. Různé, diskuze 
6. Závěr 

Další návrhy ani připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

1 Rozpočtové opatření č. 3/2015 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem rozpočtového opatření. Na straně příjmů došlo ke 

zvýšení rozpočtu o 16.000,- Kč za inzerci na webu obce. Na straně výdajů došlo ke zvýšení rozpočtu o 

5.000,- Kč z důvodu nákupu cedulí Zákaz podomního prodeje a o zvýšení 11.000,- Kč v rámci činnosti 

místní správy. Rozpočtové opatření je přílohou zápisu. Václav Pospíšil vznesl dotaz, o kolik cedulí 

Zákaz podomního prodeje se jedná a kde budou umístěny. Předsedající odpověděla, že se jedná o 

dvě cedule, které budou umístěny u vjezdů do obce od Lhotky a od Mysločovic. Žádné další dotazy 

nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo rozpočtové opatření č. 3/2015. 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
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2  Memorandum o spolupráci v řešení odpadového hospodářství 

Předsedající seznámila přítomné s Memorandem o spolupráci v řešení odpadového hospodářství 

mezi Statutárním městem Zlínem, obcí Hostišovou a Energetickou agenturou Zlínského kraje, o. p. s. 

Memorandum je uzavíráno, neboť je potřeba splnit legislativní povinnosti a připravit se na zákaz 

skládkování směsného komunálního odpadu. Spolupráce vzniká z důvodu koordinace nakládání 

s odpady v rámci ORP Zlín. Výhodu uzavření memoranda spatřujeme hlavně ve vyšší odbornosti 

pracovníků Magistrátu a Agentury a v možnosti lepšího čerpání dotací z EU. Nebyly vzneseny žádné 

připomínky, proto bylo hlasováno.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Memorandum o spolupráci v řešení odpadového hospodářství 
mezi Statutárním městem Zlínem, obcí Hostišovou a Energetickou agenturou Zlínského kraje, o.p.s. 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 
Před projednáváním bodu č. 3 se dostavil Mgr. Michal Mynář, zastupitelstvo nyní tedy zasedalo 
v počtu 6 členů. 
 

3 Grantový program obce Hostišová 2015  

Do 30. 4. 2015 byla možnost podávat žádosti o Grant z rozpočtu obce Hostišová. Byly přijaty celkem 4 

žádosti. Předsedající otevřela obálky se žádostmi a přečetla je přítomným. Obec přijala žádosti od o. 

s. Horizont Hostišová na dětský karneval, od souboru Bábinky na zájezd na Sv. Hostýn, od místní 

knihovny Hostišová na poznávací zájezd dětí a mládeže a od Římskokatolické farnosti Mysločovice na 

dětský letní tábor. Jednotlivé žádosti byly poté zařazeny do odpovídajících podprogramů a následně 

posouzeny, zda splňují podmínky pro získání grantu. Žádosti od o. s. Hostišová, souboru Bábinky a 

Knihovny Hostišová splnily veškeré náležitosti, proto jim dotace byla schválena. Žádost 

Římskokatolické farnosti bude projednána na příštím zasedání zastupitelstva, jelikož je potřeba 

doložit, zda se tábora zúčastní i děti z Hostišové, což je podmínka pro přidělení dotace. Mgr. Michal 

Mynář poté navrhl, aby se vzhledem k nevyčerpání všech prostředků na poskytnutí dotace 

prodloužila doba podávání žádostí do 30. 6. 2015. Ostatní členové zastupitelstva s tímto souhlasili, 

tudíž bylo i o tomto návrhu hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo dotace z Grantového programu obce Hostišová 2015: 
a) Na podporu kulturních aktivit:  

 Souboru Bábinky ve výši 3.000,- Kč na zájezd na Sv. Hostýn 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3a bylo schváleno. 
 

b) Na podporu volnočasových aktivit dětí a mládeže 

 Občanskému sdružení Horizont Hostišová ve výši 1.000,- Kč na dětský karneval 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3b bylo schváleno. 
 

c) Na podporu vzdělávacích a výchovných aktivit 

 Knihovně Hostišová ve výši 3.000,- Kč na poznávací a výchovný zájezd dětí a mládeže 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3c bylo schváleno. 
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d) Prodloužení doby pro podávání žádostí o grant z Grantového programu obce Hostišová do 
30. 6. 2015 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3d bylo schváleno. 

 
 

4 Mateřská škola v obci Hostišová 

Předsedající seznámila přítomné s výsledky dotazníkového šetření mezi občany obce, zda by umístili 

své děti do MŠ na Hostišové, v jaké lokalitě by MŠ případně preferovali a jaké možnosti stravování by 

dali přednost. Anketa probíhala písemnou i elektronickou formou do 30. 4. 2015. Celkem odpovědělo 

32 respondentů, z toho 22 by své dítě do školy umístilo, 10 ne. Občané měli na výběr ze dvou lokalit – 

za kulturním domem a na Strážné. Pro umístění za kulturním domem se vyslovilo celkem 21 

respondentů, pro umístění na Strážné to bylo respondentů 8. Pro formu společného stravování (např. 

dovoz z MŠ Mysločovice) se vyslovilo 28 respondentů, pro stravování ve formě samostatné (krabičky 

z domu) to byl pouze jeden občan. Z výsledků dotazníkového šetření tedy vyplývá, že většina rodin 

s malými dětmi je pro zřízení mateřské školy v Hostišové, umístění u kulturního domu a společné 

stravování. 

Následně předsedající seznámila přítomné s podmínkami otevření MŠ, předpokládanými výdaji na 

zprovoznění MŠ, a s počty dětí v obci. Pro otevření MŠ je nutný minimální počet 13 dětí ve třídě, 

maximálně 24. Předpokládané provozní výdaje na MŠ činí cca 170.000,- Kč ročně a hradí je obec ze 

svého rozpočtu. Předpokládané výdaje na mzdy učitelek činí cca 600.000,- Kč ročně, tyto hradí stát. 

Předpokládané stavební výdaje by činily 1.000.000,- Kč, přičemž je možnost získání dotace z EU ve 

výši 85% nákladů. V obci Hostišová se každý rok narodí průměrně 5 dětí. V současné době navštěvuje 

MŠ v Mysločovicích cca 20 dětí z Hostišové. Renata Beňačková vznesla dotaz, kolik peněž obec 

v současné době posílá na MŠ Mysločovice. Předsedající odpověděla, že částka se pohybuje kolem 

30.000,- Kč ročně. Renata Beňačková dále navrhla návštěvu MŠ v Otrokovicích, aby se zjistilo, jak 

vypadá montovaná stavba, kterou obec případně také pro MŠ plánuje. Mgr. Michal Mynář navrhl 

zjistit více informací u podobně velkých obcí, které mají zřízenou MŠ. Podle něj je potřeba získat co 

nejvíce informací a dobře spočítat provozní výdaje, než se MŠ schválí. Dále navrhl schůzku 

s odpovědnými pracovníky na Krajském úřadě ve Zlíně. Předsedající odpověděla, že s pracovníky 

z Krajského úřadu již jednala. Krajský úřad plně podpoří zřízení MŠ v obci Hostišová a obci poskytne 

veškerou legislativní pomoc. Předsedající však vyjádřila obavy o naplnění případné MŠ v obci. Dle ní 

bude nutné, než se MŠ zřídí, závazně se dotázat občanů, zda své děti do MŠ v Hostišové skutečně 

umístí.  

Členové zastupitelstva se dohodli, že na základě výsledků ankety mezi občany schválí záměr zřídit MŠ 

v obci. Občané preferují umístění v lokalitě za kulturním domem, což by přineslo zrušení kurtů a 

šaten, nutnost výstavby oploceného dětského hřiště a úpravu terénu. Ing. Ivan Dort podotkl, že je 

proti zrušení kurtů. Václav Pospíšil však oponoval, že kurty nejsou téměř využívány. Členové 

zastupitelstva se dohodli, že bude potřeba nechat vypracovat architektonickou studii, jak by daný 

prostor vypadal. Do příštího zasedání všichni členové zastupitelstva zjistí pokud možno co nejvíce 

informací ohledně vypracování studie, ohledně provozu montovaných MŠ v okolí, a na tomto 

zasedání bude vše podrobněji projednáno.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo záměr zřízení mateřské školy v obci Hostišová. 
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Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
 

5 Různé, diskuze 

V rámci diskuze vznesla Renata Beňačková dotaz na plánované cedule s mapami. Mgr. Michal Mynář 

odpověděl, že v současné době jsou cedule ve zpracování a probíhá jejich nacenění.  

6 Závěr 

Zasedání bylo předsedající ukončeno v 18.00hodin. Příští zasedání zastupitelstva obce se uskuteční 

v úterý 2. 6. 2015 v 17.15 hodin. 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 
2) Rozpočtové opatření č. 3/2015 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: ..............................................  

                     ..............................................  

Starosta:      ..............................................  

 

 

 

 

 


